
 
 

BRM.0012.9.10.2019 

 

Protokół  Nr  12/2019 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego w dniu  18 listopada 2019 r. 

w Urzędzie Miasta Inowrocławia przy ul. Roosevelta 36. 
 

--------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Czas z trwania posiedzenia 11.00 – 11.45. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca    - Elżbieta Jardanowska, 

członkowie:     - Maria Stępniowska, 

- Waldemar Wąśniewski, 

- Maria Żukowska. 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 Wojciech Piniewski – Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia, 

 Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia, 

 Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu, 

 Adriana Herrmann – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej.  

 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2  do 

protokołu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Elżbieta Jardanowska – 

Przewodnicząca Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła,  

że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustawowego składu 

Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 

Ad 2. Przyjęcie porządek dziennego posiedzenia. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem dziennego porządku obrad? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Opiniowanie projekt budżetu Miasta Inowrocławia na 2020 rok. 

4. Ustalenie planu pracy komisji na I półrocze 2020 r. 
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5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Opiniowanie projekt budżetu Miasta Inowrocławia na 2020 rok. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt budżetu Miasta Inowrocławia na 2020 rok ze szczególnym 

uwzględnieniem oświaty i kultury oraz projekt uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2020-2033. 

Projekt budżetu Miasta Inowrocławia na 2020 rok i projekt uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2020-

2033 (stanowi załącznik do protokołu XIX sesji Rady Miejskiej Inowrocławia  

z dnia 16 grudnia 2019 r.).  
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 
 

Waldemar Wąśniewski – członek Komisji: 

W związku z polityką Rządu będziemy mieli mniej o 12 milionów złotych  

w budżetu Miasta. Chciałbym uszczegółowić, w których miejscach musieliśmy 

zmniejszyć środki na przyszły rok, żeby zbilansować ten budżet? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Wszędzie po trochu.  
 

Wojciech Piniewski  – Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia: 

Przede wszystkim rezygnując z inwestycji, takim przykładem jest budynek 

socjalny. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przesunięta jest realizacja budowy budynku bloku socjalnego na rok 2021. 

Również budowa dróg w Mieście też jest przesunięta. Nie będzie dotacji na 

zabytki i na zamienne źródła grzewcze. Ograniczono także dopłaty do patroli  

z Policją, jest zapisana kwota 150 tysięcy złotych, a dotychczas była to kwota  

229 tysięcy złotych. Staraliśmy się tak pomniejszać, żeby jak najmniej odczuli 

mieszkańcy. 
 

Adriana Herrmann – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Dzisiaj była konferencja prasowa na temat  budżetu na przyszły rok i pani 

Skarbnik bardzo obszernie wytłumaczyła wszystkie zagadnienia. Można na naszej 

stronie wysłuchać przebieg tej konferencji. 
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Kontynuując, chciałabym zwrócić uwagę na techniczną usterkę. Na str. 56,  

w paragrafie 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych, przed ostatnim 
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zadaniu znajduje się zapis: „przebudowa kotłowni na gazową, wykonanie 

dokumentacji kosztorysu”, w jakiej to placówce? 
 

Magdalena Kaiser –  Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

W Szkole Podstawowej nr 16. 
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Ogólnie powiem, że Panie musiałyście się dobrze ponaginać, żeby ten budżet jako 

tako wyszedł.  

Czy są jakieś prace rozpoczęte w tym roku na terenie jakieś placówki, i które na 

skutek tego krojenia finansów nie zostaną zakończone?  
 

Magdalena Kaiser –  Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Jedynie z Budżetu Obywatelskiego jest kilka rzeczy rozpoczętych i będą 

kontynuowane w przyszłym roku, będą to prawdopodobnie wydatki 

niewygasające. Dodam jeszcze, że w Szkole Podstawowej nr 10 miała być  

z Budżetu Obywatelskiego zbudowana bieżnia, ale niestety nie ma wykonawcy. 
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Ja wiem, że potrzeb w szkołach jest zawsze bardzo dużo, ale jak pani Naczelnik 

ocenia, czy takie najważniejsze potrzeby dla tych placówek oświatowych zostało 

zapewnionych na przyszły rok? 
 

Magdalena Kaiser –  Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Myślę, że tak. Nasze placówki źle nie wyglądają, a jeśli będą jakieś wyjątkowe 

sytuacje, to jest jeszcze rezerwa budżetowa.  
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

A jeśli chodzi o finanse Kujawskiego Centrum Kultury i Biblioteki, czy one są 

mniejsze niż w zeszłym roku? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Mniejsze nie są, ale też były cięcia.  
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Nie widzę więcej chętnych do zadawania pytań. Przystępujemy do głosowania. 
 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2020 ? 
 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady 

Miejskiej Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta 

Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, 

zm.), Komisja Oświaty i Kultury podjęła uchwałę nr 34/2019 o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Inowrocławia na rok 2020. 



4 
 
 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na 

lata 2020-2033? 
 
 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady 

Miejskiej Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta 

Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, 

zm.), Komisja Oświaty i Kultury podjęła uchwałę nr 35/2019 o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Inowrocławia na lata 2020-2033. 
 

Projekty uchwał uzyskały pozytywne opinie Komisji.  
 

Opinia Komisji stanowi  - załącznik nr 3  do protokołu. 
 

Ad 4. Ustalenie planu pracy komisji na I półrocze 2020 r. 
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Proponuję następujący plan pracy Komisji na I półrocze 2020 r.  

STYCZEŃ 

 Informacja o najważniejszych wydarzeniach o charakterze patriotycznym dla 

mieszkańców Inowrocławia na 2020 r. 

LUTY 

 Sprawozdanie z pracy Komisji za 2019 r. 

 Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli za 2019 r. 

MARZEC 

 Sprawozdanie z działalności merytorycznej KCK za rok 2019. 

 Sprawozdanie z działalności merytorycznej Miejskiej Biblioteki Publicznej im. 

Jana Kasprowicza za 2019 r.  

 Wizyta w Kujawskim Centrum Kultury - Niebieska Kamienica. 

KWIECIEŃ 

 Sprawozdanie z wypoczynku dzieci szkół miasta Inowrocławia "ZIMA 2020 ". 

 "Proste plecy"- jako forma wsparcia dla ucznia z problemami zdrowotnymi i 

jej skutki finansowe dla Miasta. 

MAJ 

 Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta za 2019 r. 

 Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2020 r. 

CZERWIEC 

 Propozycje organizacji letniego wypoczynku dla uczniów Inowrocławia 

"LATO 2020", 

 Plany remontów w placówkach oświatowych Inowrocławia i ich skutki 

finansowe na 2020 r. 
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Punkty stałe: 

 Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 Sprawy bieżące.      
 

Czy są inne propozycje? Nie widzę chętnych do zaproponowania innych tematów. 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem planu pracy Komisji Oświaty i Kultury 

na I półrocze 2020 r.?  
 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja 

Oświaty i Kultury  podjęła uchwałę nr 36/2019 w sprawie przyjęcia planu pracy 

Komisji Oświaty i Kultury na I półrocze 2020 r. 
 

Plan pracy  stanowi  -  załącznik nr 4  do protokołu. 

 

Ad 5 i 6. Sprawy wymagające opinii Komisji i sprawy bieżące. 
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

W tych punktach żadnych spraw nie było.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie 

dzisiejszej Komisji. 
 

Przewodnicząca 

Komisji Oświaty i Kultury 

 

Elżbieta Jardanowska 

 
Protokółowała 

 

Maria Legwińska 


